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De regio Deltawateren omvat de wateren Grevelingen, Oosterschelde, Veerse Meer, 

Westerschelde en Krammer/Volkerak/Zoommeer. 

 

Het regioteam bestond 2022 uit: 

Bram Aertssen  Regiovertegenwoordiger en Krammer/Volkerak/ Zoommeer 

Jaco de Bat   Penningmeester en jeugdcommissie 

Henk Botterweg  Secretaris 

Frederik van der Dussen Grevelingenmeer 

Teun van Es   Veerse Meer 

Marnix Lippens  Westerschelde 

Peter Mater   Oosterschelde 

Kees van der Vaart  Westerschelde, Kanaal door Walcheren 

 

Provincie Zeeland 

De provincie Zeeland heeft besloten zich duidelijker te profileren als provincie van de 

waterrecreatie. In het laatste kwartaal van 2022 is begonnen met het opstellen van een 

routebeschrijving naar die kwalificatie.  

 

 

Volkerak/Zoommeer 

De waterkwaliteit is slecht door het optreden van blauwalg. Bestrijding is lastig omdat via 

de Volkeraksluizen, de Manderssluis en het Benedensas de overvloed aan water van West-

Brabant op het meer wordt geloosd. Het jaar 2027, waarin de waterkwaliteit in heel 

Nederland op orde moet zijn, nadert snel. Het overleg hierover wordt gevoerd in het 

samenwerkingsverband Waterpoort, dat geleid wordt door de Provincie Noord-Brabant. 

 

 

Grevelingen 

In het voorjaar hebben de gemeenten een voorstel van Staatsbosbeheer voor verhoging 

van de liggelden aangenomen. Ze vonden dat er wel nodig iets moest worden gedaan aan 

de kwaliteit van de voorzieningen. Verder hebben ze niet opgemerkt dat een 

kortingsregeling voor de vaste ligplaatshouders uit de regeling was weggelaten. Omdat 

ook aan de voorzieningen niet merkbaar is gewerkt, is de verhouding met Staatsbosbeheer 

op dit moment wat gespannen. 

 

WV Battenoord heeft na lang onderhandelen voor elkaar gekregen dat de haven wordt 

uitgediept en dat de ingangsgeul zó wordt veranderd dat er minder gebaggerd hoeft te 

worden.  

 

 

Veerse Meer 

De uitvoeringsfase van de gebiedsvisie Veerse Meer staat in het teken van de 

uitvoeringsagenda. Onderdeel van die agenda is de waterkwaliteit van het Veerse Meer. 



 

 

Die verbeterde door aanleg van de Katse Heule, maar dat was tijdelijk. Het gaat nu door 

onbekende oorzaken weer snel achteruit. Rijkswaterstaat heeft in samenwerking met 

kennisinstituten een groot project in opbouw, waarbij de waterkwaliteit van alle Zeeuwse 

wateren zal worden onderzocht. Zowel bij dit onderzoek als bij het bestuurlijk overleg over 

het Veerse Meer zijn wij als Regio Deltawateren het hele jaar door bij elk overleg aanwezig. 

 

 

Westerschelde 

De Westerschelde is een erg dynamisch gebied, we houden ons elk jaar in internationaal 

overleg bezig met vaargeulen die mogelijk geschikt zijn voor de recreatievaart en het 

verrdienen om betond te worden. Extra gecompliceerd wordt het omdat er ook gebaggerd 

wordt, wat een extra portie dynamiek aan het water geeft. 

 

De buitenhaven van Terneuzen is door de gemeente verkocht aan sleep- en 

bergingsbedrijf Multraship. Dit bedrijf gaat hem herinrichten, waarbij ook plaats zal zijn 

voor jachten. De watersportverenigingen Neuzen en De Honte houden binnen de sluis 

nog ligplaatsen over. 

 

Veel hinder veroorzaakt de nieuwbouw van de sluis Terneuzen. Aanmelden voor schutting 

is verplicht, de wachttijden kunnen oplopen tot vijf uur.  

 

 

Oosterschelde 

De Zeelandbrug heeft in de zomermaanden tweemaal per uur gedraaid. Dat leidt tot 500 

meter lange rijen wachtende auto’s. Naar verwachting wordt ook in de zomer van 2023 

tweemaal per uur een opening gegeven. Bij één opening per uur worden de rijen auto’s 

wel erg lang. 

 

In het nieuwe betonningsplan dat na uitgebreid overleg tussen Rijkswaterstaat (RWS) en de 

gebruikers is opgesteld,  zijn de stalen tonnen vervangen door sparboeien. Bij slechte 

lichtomstandigheden, bijvoorbeeld bij mist en tegenlicht, is daardoor moeilijker te zien of 

je te maken hebt met een rode of met een groene ton. Maar omdat de afstand tussen de 

poortjes kleiner is gemaakt, hoef je niet meer van grote afstand waar te nemen. Bovendien 

is tussen Bruinisse en Stavenisse voor jachten een ‘fietspad’ gelegd. Tenslotte is de 

doorgang door de alternatieve Oliegeul, die voor de meeste jachten bevaarbaar is als de 

waterstand hoger is dan 0,5 meter + NAP, nu aangegeven met de groene ton GvR 7 aan de 

zuidelijke ingang. Al met al mogen we spreken va een verbetering van de betonning. Zie 

elders op deze pagina voor een precieze beschrijving. 

De ankerbaai Schelphoek is vooral bij noordelijke winden zeer aantrekkelijk. Ook daarvoor 

staat een vaaraanwijzing op deze regiopagina.  

 

 

Kanaal door Walcheren 

Na enkele jaren van experimenteren lijkt een definitief blauwe golfschema bereikt te zijn. 

Daarin wordt acht keer per dag een konvooi jachten doorgelaten op het traject Vlissingen-

Middelburg en vice versa. Zij varen dan iets minder dan een uur over de 5,4 kilometer. Elk 

jaar hebben we een paar besprekingen met de Provincie over dit onderwerp. Dit jaar 

schuift ook de gemeente Vlissingen mee aan tafel. 

 



 

 

Delta Combi 

De Delta Combiwedstrijden worden georganiseerd door enkele verenigingen die zich met 

jeugdwedstrijden bezighouden. De coördinatie berust bij een comité onder 

voorzitterschap van een lid van het bestuur van de Regio Deltawateren. Vóór corona 

organiseerde het comité ook wintertrainingen in coaching en wedstrijdorganisatie voor de 

verenigingen. Het ziet er naar uit dat dit in de winter van 2023-2024 weer zal gebeuren. 

Voor het zeilseizoen 2023 is er een programma opgesteld dat veel lijkt op dat van vorige 

jaren. De vorming van een selectiegroep, die landelijk zal gaan varen is op dit moment nog 

in studie. 

 

 

Vooruitblik 

Een punt van grote zorg is de slechte staat van onderhoud waarin bruggen, sluizen en 

vooral wachtsteigers verkeren. Evenals in andere regio’s is duidelijk zichtbaar dat het 

Rijkswaterstaat aan financiële middelen voor preventief onderhoud ontbreekt. Wij hopen 

dat de regering hier in 2023 iets aan gaat doen. 

 

Niet eerder dan in 2030 zal een besluit worden genomen over het Volkerak/Zoommeer: 

zoet of zout. In die tijd zal enige duidelijkheid komen over de klimaatontwikkeling. Op dit 

moment lijkt het er op dat Nederland zich moet inspannen om ’s winters zoet water te 

verzamelen, om daar ’s zomers bouwland mee te bevloeien. 

 

Een project van de lange adem is het verlengen van de Bergsediepsluis. Er is besloten dat  

Provincie Zeeland zich daarover zal ontfermen. 

 

 

 

 

 

 

 


